



## ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 282 (23-24)

18<sup>th</sup> June, 2024

Dear Parents / Guardians,

### **SPICE English Summer Camp Programme**

Your child has been selected to participate in this year's SPICE English Summer Camp Programme. The programme is jointly organized by the Hong Kong YMCA and Just Volunteers! The objective of SPICE is to provide students with a fun-filled camp experience, ignite their interest in English, and enhance their confidence through task accomplishments. The camp will be facilitated by tutors from the City University of Hong Kong, the Hong Kong Baptist University (majoring in English), as well as university students undergoing teacher training in the United Kingdom. The programme is completely free of charge, and all students and tutors will be provided with complimentary lunches daily.

Upon agreeing to your child's participation in the summer camp, a deposit of \$300 is required, which will be fully refunded upon completion of the entire 7-day camp. Please note that the deposit will not be refunded except in cases of certified medical leave. The deposit will be used for administrative purposes by the organizing committee.

Date	5 August, 2024 (Monday) to 13 August, 2024 (Tuesday) (a total of 7 days)
Time	9:30 a.m.– 3:30 p.m. (except on August 7 & 9)
Venue	SWCS Chan Pak Sha School (1 Shum Wan Rd, Wong Chuk Hang)
Attire	School Uniform on Day 1 and camp T-shirt on Day 2 to Day 7 (Each participant will be given two camp T-shirts on Day 1)
Lunch	Complimentary lunch will be provided
Fee	Tuition is free. Each participant should submit a deposit of HKD300 which will be debited only when he cannot attend the full programme. Please submit a crossed cheque of HKD300 made payable to 'The IMC of St. Louis School'.
Remarks	<ul style="list-style-type: none"><li>• Tropical Cyclones and Heavy Persistent Rain Arrangements are the same as those stipulated in the Education Bureau Circular (<a href="https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005E.pdf">https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005E.pdf</a>).</li><li>• Participants will watch a clown show on 7 August and will go on an outing to Epicland (<a href="https://www.epiclandhk.com/">https://www.epiclandhk.com/</a>) in Discovery Bay on 9 August.</li><li>• Transport will be arranged for participants (refer to another circular to be issued in July).</li></ul>

Participants are expected to actively engage in learning, attend punctually, and refrain from early departures. If your child needs to take sick leave, please inform the school office by phone, and submit a leave letter along with a doctor's certificate to the English teacher of SWCS Chan Pak Sha School on the following day.

For more information about the programme, please visit <https://www.justvolunteers-spice.org/>. Kindly complete and return the enclosed reply slip to the Guidance Mistress, Miss Ng Kar Wai Vivien on or before 19 June 2024 (Wednesday). If you have any questions, please feel free to contact the school for further information.



Thank you for your kind attention.

Ms NG Kar Wai Vivien  
for Principal



聖類斯中學  
通告第 282 號 (23-24)

各位家長/監護人：

**SPICE 英語夏令營計劃**

貴子弟被挑選參加本年度 SPICE 英語夏令營計劃。該計劃由香港中華基督教青年會和 Just Volunteers! 合作舉辦，旨在讓學童在夏令營中體驗樂趣，激發他們對英語的興趣，通過達成任務而增強自信心。負責夏令營的導師來自香港城市大學、香港浸會大學主修英語學士學位的大學生，以及來自英國，正接受教師培訓的大學生。本計劃費用全免，而且所有學童和導師每天均享用免費提供的午餐。

參加夏令營的同學將需支付\$300 作為押金，該押金將在完成整個 7 天夏令營後全額退還給同學。除非有醫生證明的病假，否則在其他情況下將不會退款，押金將作為行政用途交付給主辦單位。

日期	8 月 5 日(星期一)至 13 日(星期二) (7 天)
時間	上午 9 時 30 分至下午 3 時 30 分 (除 8 月 7 日及 9 日)
地點	新會商會陳白沙紀念中學 (黃竹坑深灣道 1 號)
服飾	首天 - 夏季校服 第二天至第七天 - 英語夏令營短袖運動衫(每位參加者將於首天收到兩件)
午膳	主辦方將免費提供午膳
費用	學費全免。為妥善使用贊助者資源，參加者須交 HKD300 作為按金。如未能出席整七天英語夏令營，將收取此按金作為行政費用。請交劃線支票 HKD300，抬頭請寫「The IMC of St. Louis School」。
備註	<ul style="list-style-type: none"><li>熱帶氣旋及持續大雨之安排與教育局指引一致，詳情可參閱教育局通告 <a href="https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005C.pdf">https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005C.pdf</a></li><li>參加者將於 8 月 7 日觀賞小丑表演及 8 月 9 日到愉景灣歷奇王國 (<a href="https://www.epiclandhk.com/">https://www.epiclandhk.com/</a>) 進行活動。請提早於 9 時到校集合。</li><li>主辦方將安排接送車輛 (請留意 7 月份之通告)</li></ul>

參與的同學必須認真學習，依時出席，不得遲到早退。如要請病假，必須由家長致電學校校務處請假，並於翌日將請假信連同醫生證明交新會商會陳白沙紀念中學英文科老師。

如欲了解更多相關資料，請瀏覽<https://www.justvolunteers-spice.org/>。有意參加者請填妥回條，並於 2024 年 6 月 19 日 (星期三) 或之前交回輔導主任吳家慧老師。如有查詢，請致電 2546 0117 與吳主任聯絡，謝謝。



校長 易浩權博士  
(吳家慧老師代行)

二零二四年六月十八日

SPICE 英語夏令營計劃

易校長：

本人為學生 \_\_\_\_\_ (班別 \_\_\_\_\_ 學號 \_\_\_\_\_) 的家長/監護人，現知悉有關活動。

本人 同意 / 不同意 敝子弟參與 2024 年 8 月 5 日至 13 日舉行之 SPICE 英語夏令營計劃。

本人知悉及授權學校及主辦方以錄像、影像或照片方式記錄敝子弟參與 SPICE 英語夏令營計劃之活動。相關錄像、影像或照片將有機會發佈於學校/主辦方網頁或其他媒體作教育及宣傳用途。

敝子弟 有 / 沒有 食物敏感。如有，請註明： \_\_\_\_\_

本人現附上抬頭為「The IMC of St. Louis School」之 HKD300 劃線支票：

支票號碼： \_\_\_\_\_ 銀行： \_\_\_\_\_

家長/監護人簽名： \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名： \_\_\_\_\_

家長/監護人聯絡電話： \_\_\_\_\_

學生聯絡電話： \_\_\_\_\_

日 期： \_\_\_\_\_

Reply Slip

Dear Principal,

As the parent / guardian of \_\_\_\_\_ (Class: \_\_\_\_\_ No.: \_\_\_\_\_),

I allow / do not allow my son / charge to participate in the SPICE English Summer Camp Programme from 5 to 13 August, 2024.

I **consent** to the capture of photographs and videos and accept that the school and/or its authorized agents will process the personal data captured in the making of image(s) and/or recording(s) for educational and publicity purposes. I acknowledge that such photographs and videos may be published on the school website, the organiser's website and the press.

My son / charge has / does not have any known food allergy. Please specify: \_\_\_\_\_

I have enclosed a crossed cheque of HKD300 made payable to 'The IMC of St. Louis School'.

Cheque number: \_\_\_\_\_ Bank: \_\_\_\_\_

Signature of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Emergency Contact Number : \_\_\_\_\_

Student's Mobile Number : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_